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RRROOOMMMÂÂÂNNNIIIAAA   

CCCOOONNNSSSIIILLLIIIUUULLL   JJJUUUDDDEEEȚȚȚEEEAAANNN   CCCOOONNNSSSTTTAAANNNȚȚȚAAA 

 
 

 

Nr. 45973/22.12.2021 
 

 

Proces Verbal 

Încheiat astăzi 13.12.2021, la ședința ordinară  

 a Consiliului Județean Constanța 

 

        Şedinţa ordinară a fost convocată prin Dispoziția Președintelui Consiliului 

Județean Constanța nr. 567/07.12.2021, astăzi  13.12.2021, ora 13.00, în conformitate  

cu art.196 al. (1) lit.b din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr.57/2019 privind Codul 

administrativ, în sistem videoconferință. 

       La ședinţă participă: Domnul Gima Stelian - Vicepreședintele  Consiliului 

Județean Constanța, doamna Geafar Nesrin - Secretarul General al Județului  

Constanța,  domnul Enciu Petre - Vicepreședintele Consiliului Județean Constanța, 

consilieri judeţeni.  

       Lipsește domnul Lupu Mihai- Președintele Consiliului Județean Constanța.  

 

 

                                                          X 

 

Ordinea de zi:  

 

I. Aprobarea procesului verbal al ședinței ordinare a  Consiliului Județean Constanța din 

data de 11.11.2021. 

II. Depunerea jurământului de către domnul consilier județean Caprinciu Stelică. 

III.  

1. Proiect de hotărâre nr.264/24.11.2021 privind nominalizarea domnului consilier 

județean Caprinciu Stelică în calitate de secretar al Comisiei de specialitate pentru 

Cultură, Culte, Monumente a Consiliului Județean Constanta, mandatul 2020 – 2024.          

                                                Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

2. Proiect de hotărâre nr. 240/25.10.2021 privind taxele speciale aferente 

activităților desfășurate pe linie de evidență a persoanelor și stare civilă de către Direcția 

Generală de Evidență a Persoanelor Constanța în anul 2022. 

                                              Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

3. Proiect de hotărâre nr. 260/05.11.2021 privind stabilirea unor tarife, taxe și taxe 

speciale pentru anul 2022. 

                                           Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa                                   
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4. Proiect de hotărâre nr. 265/24.11.2021 privind acordarea unui drept de uz și 

servitute în favoarea E-Distribuție Dobrogea S.A. asupra unui teren, proprietatea publică a 

Județului Constanța în suprafață de 2650 mp, situat pe raza UAT Năvodari, Dj 226. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

5. Proiect de hotărâre nr.266/24.11.2021 privind aprobarea transmiterii unei 

solicitări Primăriei Municipiului Constanța pentru efectuarea demersurilor necesare 

privind trecerea unor bunuri imobile, Morga - C5, Capela Mortuară-C7 și terenul aferent, 

din domeniul public al U.A.T. Municipiul Constanța în domeniul public al U.A.T. Județul 

Constanța. 

                                                   Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa                                               

6.   Proiect de hotărâre nr.267/26.11. 2021 privind nominalizarea a doi consilieri 

județeni care vor avea calitatea de evaluatori în cadrul comisiei de evaluare a 

performanțelor profesionale individuale ale Secretarului General al județului Constanța. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

7. Proiect de hotărâre nr. 268/26.11.2021 privind aprobarea protocolului de 

colaborare între Centrul de Studii și Cercetări de Biodiversitate Agrosilvică "Acad. David 

Davidescu" și UAT Județul Constanța  prin Consiliul Județean Constanța. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

8. Proiect de hotărâre nr. 269/26.11.2021 privind încheierea unui Protocol de 

colaborare între UAT Județul Constanța și UAT Municipiul Constanța în vederea 

funcționării Centrului de Vaccinare pentru populație împotriva COVID -19 la Pavilionul 

Expozițional Constanța. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

9. Proiect de hotărâre nr.270/26.11.2021 privind modificarea Listei bunurilor, 

proprietate publică a Județului Constanța aferente serviciilor de alimentare de apă și 

canalizare, delegate și concesionate operatorului S.C. RAJA S.A., anexa 6 la H.C.J. nr. 

346/2009 în sensul eliminării imobilului format din teren în suprafață de 30342 mp și 

construcții , situat în comuna Adamclisi, județ Constanța. 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

10. Proiect de hotărâre nr.271/26.11.2021 privind aprobarea aderării Unității 

Administrativ Teritoriale Comuna Săcele la Asociația de Dezvoltare Intercomunitară 

"Apă - Canal Constanța". 

Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

11. Proiect de hotărâre nr.272/26.11.2021 privind schimbarea destinației imobilului 

"Clădire-Filiala 1 Constanța", situat în Constanța, strada Izvor, nr.23 aparținând 

domeniului privat al Județului Constanța. 

                                                Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 



 

 3 / 23 

12. Proiect de hotărâre nr.273/26.11.2021 privind rectificarea Bugetului de Venituri 

şi Cheltuieli și a Listei de Investiții pe anul 2021, pentru Muzeul de Artă Constanţa. 

                                                      Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

13. Proiect de hotărâre nr.274/26.11.2021 privind revocarea dreptului de administrare 

constituit în favoarea Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului , 

asupra bunului imobil (teren + construcții) situat în str. Izvorului, nr.2A, Municipiul 

Medgidia, Județ Constanța și trecerea bunurilor din domeniul public al Județului 

Constanța în domeniul public al Municipiului Medgidia. 

                                                   Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

14.  Proiect de hotărâre nr.275/26.11.2021 privind rectificarea Bugetului de Venituri 

și Cheltuieli pe anul 2021, pentru Biblioteca Județeană "I.N.Roman" Constanța. 

                                              Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

15. Proiect de hotărâre nr.276/26.11.2021 privind aprobarea Regulamentului de 

Organizare și Funcționare pentru Direcția de Pază a Județului Constanța. 

                                                           Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

16. Proiect de hotărâre nr.277/26.11.2021 privind aprobarea Organigramei și a 

Statului de funcții pentru Direcția de Pază a Județului Constanța. 

                                                         Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

17. Proiect de hotărâre nr. 278/06.12.2021 privind asigurarea serviciilor de pază , 

monitorizare și intervenție pe anul 2022 pentru obiectivele aparținând Consiliului 

Județean Constanța de către Direcția de Pază a Județului Constanța. 

                                                         Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

18. Proiect de hotărâre nr.279/06.12.2021 privind componența Echipei Intersectoriale 

Locale în domeniul prevenirii și combaterii exploatării copiilor prin muncă, a violenței 

asupra copilului și a violenței în familie. 

                                                    Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

19. Proiect de hotărâre nr. 280/06.12.2021 privind rectificarea bugetului de venituri 

și cheltuieli și a listei de investiții pe anul 2021, pentru Spitalul Clinic Județean de 

Urgență "Sf. Apostol Andrei" Constanța. 

                                                          Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

20. Proiect de hotărâre nr.281/06.12.2021 privind rectificarea bugetului de venituri și 

cheltuieli pe anul 2021, pentru Centrul Școlar pentru Educație Incluzivă "Delfinul" 

Constanța. 

                                                           Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

21. Proiect de hotărâre nr.282/06.12.2021 privind aprobarea modificării Hotărârii 

nr.264/27.11. 2015 privind aprobarea Strategiei de tarifare/ Mecanismul de tarifare 

practicat de operatorul S.C.RAJA S.A. pentru perioada 2021-2029. 
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                                                           Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

22. Proiect de hotărâre nr.283/06.12.2021 privind rectificarea Bugetului de venituri și 

cheltuieli pe anul 2021 pentru Unitatea de Asistență Medico-Socială Agigea. 

                                               Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

23. Proiect de hotărâre nr. 284/06.12.2021 privind aprobarea Organigramei și a 

Statului de funcții de la Complexul Muzeal de Științe ale Naturii Constanța. 
                                                        Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

24. Proiect de hotărâre nr.285/06.12.2021 privind rectificarea bugetului de venituri şi 

cheltuieli pe anul 2021, pentru Centrul Școlar pentru Educație Incluzivă „Maria 

Montessori” Constanţa. 

                                                    Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

25. Proiect de hotărâre nr.286/06.12.2021 privind rectificarea bugetului de venituri și 

cheltuieli pe anul 2021, pentru Centrul Școlar pentru Educație Incluzivă "Albatros" 

Constanța. 

                                                          Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

26. Proiect de hotărâre nr. 287/06.12.2021 privind rectificarea Bugetului de Venituri 

și Cheltuieli pe anul 2021, pentru Muzeul de Istorie Națională și Arheologie Constanța. 

                                                           Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

27. Proiect de hotărâre nr.288/06.12.2021 privind rectificarea Bugetului de Venituri 

și Cheltuieli și a Programului de Evenimente Culturale, pe anul 2021, pentru Centrul 

Cultural Județean Constanța "Teodor T. Burada". 

                                                           Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

28. Proiect de hotărâre nr.289/06.12.2021 privind rectificarea Bugetului de Venituri 

și Cheltuieli și modificarea Listei de investiții ale Direcției Generale de Asistență Socială 

și Protecția Copilului Constanța, pe anul 2021. 

                                                           Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

29. Proiect de hotărâre nr.290/06.12.2021 privind modificarea bugetului total al 

proiectului”Închiderea Complexului de Servicii Comunitare Orizont”. 

                                                           Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

30. Proiect de hotărâre nr.291/06.12.2021 privind modificarea bugetului total al 

proiectului ”Închiderea Centrului de Plasament Delfinul”. 

                                        Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

31. Proiect de hotărâre nr.292/06.12.2021 privind rectificarea Bugetului de Venituri 

și Cheltuieli al Județului Constanța pe anul 2021.  

                                                     Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

32. Proiect de hotărâre nr. 293/06.12.2021 privind trecerea unui bun imobil 

(teren+construcție), identificat cu număr cadastral 12677, din domeniul public al 

Județului Constanța în domeniul public al Municipiului Medgidia. 
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                                                           Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

33. Proiect de hotărâre nr. 294/07.12.2021 privind rectificarea Bugetului de venituri 

și cheltuieli pe anul 2021 de la Complexul Muzeal de Științe ale Naturii Constanța. 

                                                   Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

34. Proiect de hotărâre nr. 295/07.12.2021 privind rectificarea Bugetului de Venituri 

și Cheltuieli și a Listei de investiții pe anul 2021, pentru Teatrul de Stat Constanța. 

                                                           Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

35. Proiect de hotărâre nr. 296/07.12.2021 privind rectificarea Bugetului de venituri 

și cheltuieli pe anul 2021, de la Teatrul pentru Copii și Tineret Constanța "Căluțul de 

mare". 

                                               Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

36. Proiect de hotărâre nr. 297/07.12.2021 privind modificarea poziției 9 a Anexei la 

HCJC nr. 198/29.09.2021. 

                                                Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

37. Proiect de hotărâre nr. 298/07.12.2021 privind rectificarea bugetului de venituri 

și cheltuieli pe anul 2021 și modificarea listei de investiții, pentru Centrul Județean de 

Resurse și de Asistență Educațională Constanța. 

                                                     Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

 

38. Proiect de hotărâre nr.299/08.12.2021 privind constituirea dreptului de 

administrare asupra unui bun imobil, proprietate publică a județului Constanța, în 

favoarea Teatrului de Stat Constanța. 

                                                Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa  

 

39. Proiect de hotărâre nr. 300/08.12.2021 privind aprobarea transmiterii unei 

solicitări Primăriei Municipiului Constanța pentru efectuarea demersurilor necesare 

privind trecerea unui bun imobil, identificat cu nr.cadastral 24685, proprietate publică a 

Municipiului Constanța, din domeniul public al U.A.T. Municipiul Constanța în 

domeniul public al U.A.T. Județul Constanța. 

                                         Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 

     40.Proiect de hotărâre nr.301/10.12.2021 privind repartizarea pe unităţi 

administrativ-teritoriale a unor sume din cote defalcate din impozitul pe venit, încasat 

suplimentar în anul 2021, pentru susţinerea programelor de dezvoltare locală, pentru 

susţinerea programelor de infrastructură care necesită cofinanţare locală, precum şi 

pentru cheltuielile de funcţionare pe care unităţile administrativ-teritoriale din judeţ, în 

mod justificat, nu le pot finanţa din veniturile proprii şi din sume defalcate din taxa pe 

valoarea adăugată pentru echilibrarea bugetelor locale. 

                                         Iniţiator, Preşedintele Consiliului Judeţean Constanţa 
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X 

 

Dl. Gima Stelian : Bună ziua, stimați colegi!        

     Declar deschisă ședința ordinară de astăzi, 13.12.2021 convocată în baza Dispoziției 

nr. 567/07.12.2021.  

     Voi începe prin a face  prezența după care vom dezbate proiectele de hotărâre aflate 

pe ordinea de zi a acestei ședințe.  

     Sunt prezenți 33 de consilieri județeni, ședința este legal constituită.  

     Dragi colegi, vă voi supune aprobării dumneavoastră procesul verbal al ședinței 

ordinare din data de 11.11.2021. 

- Cine este de acord cu procesul verbal al acestei ședințe? Vot, vă rog! Mai este 

cineva care nu a votat?  

Rezultat vot: 31 de voturi pentru. Vă mulțumesc mult. 

     Supun votului dumneavoastră ordinea de zi ce cuprinde două puncte, respectiv 

depunerea jurământului noului nostru coleg, domnul Caprinciu Stelică și aprobarea 

celor 39 de  proiecte de hotărâre aflate pe ordinea de zi, cu mențiunea că proiectul de 

hotărâre nr.284 a fost retras de către inițiator, în speță domnul președinte Mihai Lupu.  

Dl. Opreanu Dorin Dumitru : Votez pentru, bineînțeles!  

Dl. Gima Stelian : Vă rog frumos să consemnați faptul că domnul Opreanu Dorin 

Dumitru a votat pentru.  

     Vot, vă rog pentru ordinea de zi! 

Dl. Bădilă George:  Bună ziua, nu am participat de la începutul ședinței, sunt prezent!  

Dl. Gima Stelian : Bună ziua, domnule Bădilă George.  

     Ordinea de zi a fost aprobată cu 31 de voturi pentru și 1 singură abținere.   

      Ca atare, voi da curs ordinii de zi și vom trece la primul punct de pe această ordine. 

Îl voi invita pe domnul Caprinciu Stelică să depună jurământul.  

    Domnule Caprinciu, vă rog! 

Dl. Pîrvulescu Florin: Bună ziua, mă scuzați de întârziere! 

Dl. Gima Stelian : Bună ziua, domnule Pîrvulescu Florin! 

Dl. Caprinciu Stelică: Bună ziua, mă auziți?  

Dl. Gima Stelian : Domnule Caprinciu, dacă ne auziți, vă rog frumos! 

Dl. Caprinciu Stelică : Subsemnatul Caprinciu Stelică, consilier în cadrul Consiliului 

Județean Constanța, în conformitate cu prevederile articolului 117, aliniatul 1 din 

Ordonanța de Urgență nr. 57 din 2020 privind Codul Administrativ, cu modificările            

și completările ulterioare, depun în fața Consiliului Județean următorul jurământ:  

     "Jur să respect Constituția și legile tării și să fac cu bună credință tot ceea ce stă în 

puterile și priceperea mea pentru binele locuitorilor Județului Constanța.  

      Așa să îmi ajute Dumnezeu!" 

Dl. Gima Stelian : Felicitări, domnule Caprinciu! Bine ați venit între noi. Acum 

suntem prezenți în număr de 35 de consilieri județeni.  

     Vom trece la punctul II al ordinii de zi și anume dezbaterea proiectelor de hotărâre, 

în număr de 39.  
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1.Proiect de hotărâre nr.264/24.11.2021 privind nominalizarea domnului consilier 

județean Caprinciu Stelică în calitate de secretar al Comisiei de specialitate pentru 

Cultură, Culte, Monumente a Consiliului Județean Constanta, mandatul 2020 - 2024.          

      Sunt întrebări? Vot, vă rog frumos! 

Rezultat vot: Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 31 de voturi pentru și 3 abțineri.  

Vă mulțumesc foarte mult! 

 

2.Proiect de hotărâre nr. 240/25.10.2021 privind taxele speciale aferente activităților 

desfășurate pe linie de evidență a persoanelor și stare civilă de către Direcția Generală de 

Evidență a Persoanelor Constanța în anul 2022. 

      Sunt întrebări? Dacă nu sunt întrebări, vot, vă rog frumos!  

      Mai este cineva care nu a votat? Care nu a putut să voteze? 

Rezultat vot: Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 28 de voturi pentru și 6 abțineri. 

Mulțumesc, mergem mai departe!  

 

3.Proiect de hotărâre nr. 260/05.11.2021 privind stabilirea unor tarife, taxe și taxe 

speciale pentru anul 2022. 

      Dacă nu sunt întrebări am să vă rog să trecem la vot. Vot, vă rog! 

Rezultat vot: Proiect de hotărâre aprobat cu 26 de voturi pentru, 4 voturi împotrivă               

și 4 abțineri. Vă mulțumesc! 

                                           

4.Proiect de hotărâre nr. 265/24.11.2021 privind acordarea unui drept de uz și 

servitute în favoarea E-Distribuție Dobrogea S.A. asupra unui teren, proprietatea 

publică  a Județului Constanța în suprafață de 2650 mp, situat pe raza UAT Năvodari, 

Dj 226. 

     Vot, vă rog frumos, dacă nu sunt întrebări! 

Rezultat vot: Proiect de hotărâre aprobat cu 33de voturi pentru , 2 abțineri și 1 coleg nu 

a  răspuns. Vă mulțumesc! 

 

5.Proiect de hotărâre nr.266/24.11.2021 privind aprobarea transmiterii unei solicitări 

Primăriei Municipiului Constanța pentru efectuarea demersurilor necesare privind 

trecerea unor bunuri imobile, Morga - C5, Capela Mortuară - C7 și terenul aferent, din 

domeniul public al U.A.T. Municipiul Constanța în domeniul public al U.A.T. Județul 

Constanța. 

       Sunt întrebări?  Vot, vă rog frumos! 

Rezultat vot: Proiect de hotărâre aprobat cu 33 de voturi pentru și 2 abțineri.                          

Vă mulțumesc frumos!  

 

6.Proiect de hotărâre nr.267/26.11.2021 privind nominalizarea a doi consilieri 

județeni care vor avea calitatea de evaluatori în cadrul comisiei de evaluare                              

a performanțelor profesionale individuale ale Secretarului General al județului 

Constanța. 

       Voi invita liderii de grup să facă propuneri. Există propuneri? Scuze. Iertați-mă, în 

calitatea sa de inițiator, domnul președinte Mihai Lupu a desemnat ca membri în această 

comisie pe doamna Topolov Gianina Ionela și pe subsemnatul.  
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     Dacă nu sunt comentarii, vă voi ruga să trecem la vot! 

Rezultat vot: Proiect de hotărâre a fost aprobat cu 27 de voturi pentru, 2 voturi 

împotrivă  și 5 abțineri.Vă mulțumesc mult!  

 

7.Proiect de hotărâre nr. 268/26.11.2021 privind aprobarea protocolului                                 

de colaborare între Centrul de Studii și Cercetări de Biodiversitate Agrosilvică                  

"Acad. David Davidescu" și UAT Județul Constanța  prin Consiliul Județean Constanța. 

      Sunt întrebări?  Dacă nu, vot, vă rog frumos! 

Rezultat vot: Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 34 de voturi pentru și 1 abținerere.                        

Vă mulțumesc frumos!  

 

8. Proiect de hotărâre nr. 269/26.11.2021 privind încheierea unui Protocol de colaborare 

între UAT Județul Constanța și UAT Municipiul Constanța în vederea funcționării 

Centrului de Vaccinare pentru populație împotriva COVID -19 la Pavilionul Expozițional 

Constanța. 

      Întrebări?  Vot, vă rog frumos! 

Rezultat vot: Proiect de hotărâre aprobat cu 34 de voturi pentru. Vă mulțumesc frumos!  

 

9.Proiect de hotărâre nr.270/26.11.2021 privind modificarea Listei bunurilor, 

proprietate publică a Județului Constanța aferente serviciilor de alimentare de apă                       

și canalizare, delegate și concesionate operatorului S.C. RAJA S.A., anexa 6                      

la H.C.J.  nr. 346/2009 în sensul eliminării imobilului format din teren în suprafață de 

30342 mp  și construcții , situat în comuna Adamclisi, județ Constanța. 

      Sunt întrebări?   

Dl.Filipescu Răzvan: Domnule președinte, eu aș avea nevoie de o clarificare 

suplimentară. Nu am reușit să înțeleg exact și poate mă ajutați dumneavoastră.                          

În anexă îmi apare că suprafața urmează a fi revocată de la S.C. Raja S.A., iar în memoriu                   

se vorbește de eliminare.  

       Nu am înțeles, terenul este cel pe care este situat la ora actuală și monumentul 

Tropherum Traiani sau nu? M-ar ajuta niște clarificări, dacă se poate. 

Dl. Gima Stelian: Cu permisiunea dumneavoastră, o voi ruga pe doamna Secretar General 

al Județului să mă ajute cu aceste clarificări din punct de vedere juridic.  

Dra.Geafar Nesrin: Se folosește sintagma ,,eliminare,, atunci când apare modificarea 

listei bunurilor astfel încât aceasta să nu se regăsească pe lista bunurilor ce fac parte                   

din anexa 6 la H.C.J. nr. 346/2009. Și este vorba de terenul în suprafață de 30342 mp                     

din care face parte terenul aferent monumentului triumphal Tropheum Traiani Adamclisi, 

respectiv din suprafața întreagă de 70416 mp.  

Dl. Filipescu Răzvan: Asta v-am întrebat. Și în ce sens se elimină? Adică ce se scoate din 

70416 mp? 

Dra. Geafar Nesrin: Adică suprafața de 30342 mp. Aceasta este modificarea care se face.  

Dl. Filipescu Răzvan: Deci din această suprafață.  

Dra. Geafar Nesrin: Din anexa 6. Aceasta este sintagma juridică care se folosește.  

Dl. Filipescu Răzvan: Eu am înțeles. Eu vă întreb doar atât: dintr-o suprafață de  70416 

mp, corect?  Pe care se află inclusiv monumentul se scoate astăzi  30342 mp.  

Dl. Gima Stelian: Corect! 
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Dl. Filipescu Răzvan: Pe care este, ce?  

Dra. Geafar Nesrin: Domnule consilier, conform actului adițional, care se află anexă    

la proiectul de hotărâre rezultă foarte clar din ce este compusă suprafața de 30342 mp. 

Dl. Filipescu Răzvan: Eu văd că există o clădire casă + restaurant, un grup                     

sanitar  și după aceea diferența teren aferent monumentului care spune că se revocă de 

la S.C.Raja S.A.  

Dra. Geafar Nesrin: Da, se revocă din anexa 6 la H.C.J.  nr.346/2009 în care au fost 

delegate bunuri. Acolo se regăsește.  

Dl. Filipescu Răzvan: Bine, să înțeleg că terenul înainte a fost la S.C.Raja S.A.  

Dl. Gima Stelian: Să revină la consiliul județean. Terenul a fost dat către                           

S.C. Raja S.A., iar acum această suprafață de 30342 mp revine consiliului județean.                                 

Se reîntoarce la consiliul județean.  

Dl. Filipescu Răzvan: Asta doream să vă întreb.  

Dl. Gima Stelian: A fost un contract de concesiune între Consiliul Județean Constanța 

și S.C.Raja S.A. 

Dna. Bercaru Nicoleta : Se revocă un act, nu un spațiu, un teren. Despre asta este 

vorba! 

Dl. Gima Stelian: Da.  

Dl. Enciu Petre : Îl punem pe lista bunurilor concesionate ale consiliului județean.   

Dl. Gima Stelian: Am înțeles. Domnule Filipescu, sunteți mulțumit?  

Dl. Filipescu Răzvan: Da.  

Dl. Gima Stelian: Dacă nu mai sunt întrebări, trecem la vot! 

Rezultat vot: Proiectul  de hotărâre a fost aprobat cu 31 de voturi pentru  și 3 abțineri. 

Doi dintre colegi nu au răspuns. Vă mulțumesc frumos! Continuăm cu dezbaterea 

proiectelor de pe ordinea de zi.  

 

10.Proiect de hotărâre nr.271/26.11.2021 privind aprobarea aderării Unității 

Administrativ Teritoriale Comuna Săcele la Asociația de Dezvoltare Intercomunitară 

"Apă - Canal Constanța". 

      Dacă nu sunt întrebări, v-aș ruga să trecem la vot! 

Rezultat vot: Proiectul  de hotărâre a fost aprobat cu 33 de voturi pentru  și 1 abținerere.                        

Vă mulțumesc frumos!  

 

11.Proiect de hotărâre nr.272/26.11.2021 privind schimbarea destinației imobilului 

"Clădire-Filiala 1 Constanța", situat în Constanța, strada Izvor, nr.23 aparținând 

domeniului privat al Județului Constanța. 

      Întrebări?  Dacă nu, vot, vă rog frumos! 

Rezultat vot: Proiectul  de hotărâre a fost aprobat cu 31 de voturi pentru, 2 voturi 

împotrivă  și 1 abținere. Vă mulțumesc!  

                                                 

12. Proiect de hotărâre nr.273/26.11.2021 privind rectificarea Bugetului de Venituri şi 

Cheltuieli și a Listei de Investiții pe anul 2021, pentru Muzeul de Artă Constanţa.  

       Întrebări?  Dacă nu, vot, vă rog frumos! 
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Rezultat vot: Proiectul  de hotărâre a fost aprobat cu 27 de voturi pentru și 8 abțineri.                        

Vă mulțumesc frumos!  

 

13.Proiect de hotărâre nr.274/26.11.2021 privind revocarea dreptului de administrare 

constituit în favoarea Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului, 

asupra bunului imobil (teren + construcții) situat în str. Izvorului, nr.2A, Municipiul 

Medgidia, Județul Constanța și trecerea bunurilor din domeniul public al Județului 

Constanța în domeniul public al Municipiului Medgidia. 

       Întrebări?  Dacă nu, vot, vă rog frumos! 

Dl. Filipescu Răzvan: Știți cumva care este destinația pe care o dă primăria acestui 

imobil? Doar ca informație.  

Dl. Gima Stelian: Știu că acest teren a fost dat consiliului județean pentru un proiect                

care făcea referire la construirea unui imobil. În ceea ce privește cazarea,                                 

acolo a copiilor după care acel proiect, neducându-se la îndeplinire, acum se reîntoarce.     

      Nu aș ști să vă răspund, mă ajută doamna Secretar General al Județului, fiind declarat 

de interes public este al U.A.T. Medgidia.  

      Nu știu să vă răspund la întrebare, ce urmărește municipiul Medgidia să facă cu acel 

teren. Oricum, se reîntoarce la U.A.T.Medgidia. Acesta este punctul clar.  

     Dacă nu mai sunt întrebări, am să vă rog să trecem la vot.  

Rezultat vot: Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu 30 de voturi pentru și 3 abțineri.                        

Vă mulțumesc frumos!  

 

14.Proiect de hotărâre nr.275/26.11.2021 privind rectificarea Bugetului de Venituri  și 

Cheltuieli pe anul 2021, pentru Biblioteca Județeană "I.N.Roman" Constanța. 

       Dacă nu sunt întrebări, am să vă rog să trecem la vot.  

Rezultat vot: Proiect de hotărâre aprobat cu 28 de voturi pentru, 4 voturi împotrivă  și 3 

abțineri.Vă mulțumesc frumos!  

 

15.Proiect de hotărâre nr.276/26.11.2021 privind aprobarea Regulamentului de 

Organizare și Funcționare pentru Direcția de Pază a Județului Constanța. 

      Sunt întrebări?  Dacă nu sunt întrebări, vă rog să trecem la vot! 

Rezultat vot: Proiect de hotărâre aprobat cu 25 de voturi pentru, 6 voturi împotrivă                   

și 2 abțineri. Vă mulțumesc frumos!  

                                              

16.Proiect de hotărâre nr.277/26.11.2021 privind aprobarea Organigramei și a Statului 

de funcții pentru Direcția de Pază a Județului Constanța. 

       Întrebări?  Dacă nu, vot, vă rog frumos! 

Dna. Scrieciu Mihaela Antoanela : Nu pot vota pentru că nu îmi apare opțiunea de vot.  

Dl. Gima Stelian: Avem o rugăminte,  încercați o dată, doamna Scrieciu. Încercați să vă 

deconectați și conectați-vă. Dacă nu reușiți nici atunci, vom consemna votul 

dumneavoastră verbal sau pe whatsapp.   

Rezultat vot: Proiect de hotărâre aprobat cu 25 de voturi pentru, 6 voturi împotrivă                   

și 3 abțineri. Vă mulțumesc frumos!  
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17.Proiect de hotărâre nr. 278/06.12.2021 privind asigurarea serviciilor de pază, 

monitorizare și intervenție pe anul 2022 pentru obiectivele aparținând Consiliului 

Județean Constanța de către Direcția de Pază a Județului Constanța. 

     Sunt întrebări?   

Dna.Topolov Gianina Ionela: La acest proiect de hotărâre, am avea rugămintea, noi 

grupul P.N.L., ca domnul director să fie prezent ca să îi punem câteva întrebări, pentru  

a asigura o transparență în ceea ce privește aceste tarife.  

Dl. Gima Stelian: În regulă. Am prevăzut acest lucru și domnul director este lângă 

mine și este pregătit să răspundă tuturor întrebărilor. Colegii care doresc să adreseze 

întrebări, domnul director este lângă de mine și vă poate răspunde.   

Dl. Angelescu Mihai : Bună ziua tuturor. Numele meu este Mihai Angelescu, vă ascult.  

Dna.Topolov Gianina Ionela: Bună ziua, domnule director. Rugămintea noastră este  

să ne explicați creșterea destul de mare a acestor servicii, atât în ceea ce privește paza 

umană cât și în ceea ce privește monitorizarea. 

    Pentru că diferența este foarte mare și colegii, datorită faptului că la comisie                  

nu ați participat, doresc să aibă lămuriri în ceea ce privește aceste creșteri.  

Dl. Angelescu Mihai : Am înțeles.  

     Creșterea cuprinde  două aspecte: primul este că salariul minim, de la 1 ianuarie 

2022, crește de la 2300 de lei la 2550 lei. 

     Acest lucru presupune o mărire a orei de pază, a tarifului cu 2 lei. Fără să faci                  

absolut nimic, nici o intervenție. Mărirea per total este de aproximativ 3 lei.  

     V-am explicat cum a ajuns 2 lei. 1 leu este prevăzut pentru cheltuielile indirecte care 

au crescut în urma reducerii pazei umane pe bazele de salvamari, pe 10 baze                           

de salvamari.  

    Astfel, începând de la 1 ianuarie, 10 baze de salvamari vor avea un sistem                         

de monitorizare și alarmare antiefracție renunțându-se la paza umană.  

    Acest lucru se reflectă în cheltuielile indirecte care au crescut cu 1 leu.                                

Nu am pus absolut nimic. Și, dacă veți observa, cu toată creșterea aceasta, valoarea 

contractului pe anul 2022 este chiar mai mică decât valoarea contractului pe anul 2021.  

Dna.Topolov Gianina Ionela: În regulă. Ca să înțeleagă și colegii mei, tariful este dat 

de creșterea salarială în ceea ce privește resursa umană, paza umană. Așa este?  

Dl. Angelescu Mihai : Exact! Și de creșterea salariului minim de la 2300 la 2550 lei. 

Este Horărâre de Guvern, începând cu 1 ianuarie.  

Dna.Topolov Gianina Ionela: Și legat de cheltuielile materiale, servicii, capital?  

Dl. Angelescu Mihai : Sunt la fel ca și în anii precedenți.  Nu s-a pus absolut nimic 

peste, suntem în modul de supraviețuire. Nu avem nimic în plus.  

Dl. Gima Stelian: Alte întrebări?  

Dl.Barață Bogdan Dumitru: Dacă îmi permiteți, din afirmațiile dumneavoastră, 

domnule director, și mă uit și pe documentația anexată, ne spuneți că singurele investiții 

în echipament în plus, se vor face ca acele baze de salvamar pentru monitorizare video               

fără a mai avea pază umană. Corect?  

Dl.Angelescu Mihai : Exact. Și dacă îmi permiteți să precizez, valoare serviciilor de 

monitorizare a crescut pentru că implică și un sistem de intervenție.  
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Dl. Barață Bogdan Dumitru: Scuze, nu m-am prezentat, mă numesc Barață Bogdan 

Dumitru, consilier județean. 

Dl. Angelescu Mihai: Cu respect, domnule consilier. Nu este numai monitorizarea 

acestor baze de salvamari. Este monitorizarea și intervenția în caz de probleme pe aceste 

baze de salvamari. Și să nu uităm că acestea se întind pe toată lungimea litoralului 

românesc. Echipele de intervenție costă oameni, mașini. 

Dl.Barață Bogdan Dumitru: Care se adaugă peste structura pe care deja o aveați                    

la capitolul intervenție, înțeleg.  

Dl.Angelescu Mihai: Exact! 

Dl.Barață Bogdan Dumitru: Mulțumesc frumos pentru lămuriri. 

Dl.Angelescu Mihai: Cu plăcere.  

Dl.Gima Stelian: Alte întrebări?  

Dna.Topolov Gianina Ionela: Da, aș mai avea eu o întrebare legată de tarifele pentru 

partea de monitorizare. Dați-ne o notă de fundamentare, adică explicați-ne mai pe larg.  

    Am înțeles, la partea de resursă umană diferența este dată de mărirea salarială.                  

La partea de monitorizare totuși, suma este  dublă.  

    Explicați-ne  în detaliu astfel încât colegii noștrii să se edifice și să poată vota în 

consecință.  

Dl. Angelescu Mihai: Am înțeles. Partea de monitorizare cuprinde  două aspecte:  

partea de monitorizare efectivă care ne costă în jur de 100 de lei, adică nu s-a schimbat 

nimic față de anii precedenți. Ceea ce este în plus este  acest sistem de intervenție de 

400 de lei.   

Dna.Topolov Gianina Ionela: Explicați-ne ce este acest sistem de intervenție, ca să 

înțelegem pentru că este diferența foarte mare.  

Dl. Angelescu Mihai : Sistemul de intervenție înseamnă o mașină cu 8 oameni, pusă la 

dispoziția acestui sistem de monitorizare.  

     Costă salarii, costă combustibil și în caz de efracție sau orice alte lucruri neprevăzute 

și nefericite, intervine acest sistem de intervenție care costă 400 de lei pe lună pentru 

fiecare obiectiv.   

     Repet costă motorina, mașina și oamenii, salariile oamenilor. Implicit costă                        

și îmbrăcămintea și toate cele.  

Dl.Barață Bogdan Dumitru: Vorbiți de 8 oameni?  

Dl.Angelescu Mihai: 400 de lei pe lună pentru un obiectiv este foarte puțin                         

în comparație cu 10.000 de euro care costă pe lună o bază de salvamar.   

Dl.Barață Bogdan Dumitru: O ultimă întrebare în ceea ce mă privește, pe acest 

subiect. Cei 8 oameni alocați pentru   mașina de intervenție a obiectivelor monitorizate 

se datorează faptului că aceștia lucrează în ture și faceți monitorizarea și intervenția 24 

de ore din 24?  

Dl. Angelescu Mihai : Exact! 

Dl.Barață Bogdan Dumitru: În regulă! 

Dl. Angelescu Mihai : S-a renunțat la 40 de oameni pe bazele de salvamari și rămân              

8 oameni. Este o foarte mare reducere din punctul meu de vedere.  

Dna.Topolov Gianina Ionela: Înțeleg că din analiza dumneavoastră, practic contractul 

va fi diminuat față de totalul de anul trecut.  
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Dl.Angelescu Mihai: Da. Absolut! Față de anul trecut, cu toate măririle de salarii                       

și cele adiacente, valoarea contractului pe anul 2022 este cu aproape 1 milion de lei               

mai puțin decât în anul 2021.  

Dna.Topolov Gianina Ionela: În regulă, mulțumesc. Eu nu mai am întrebări. Ceilalți 

colegi dacă mai au întrebări.  

Dl. Gima Stelian: Alte întrebări? Dacă nu, vă rog să trecem la vot.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Domnule Gima, numai puțin. Vreau să pun o întrebare.  

Dl. Gima Stelian: Da, domnule Palaz, vă ascult.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Vreau să mă lămurească pentru că nu înțeleg. Am înțeles că 

aveți monitorizare și ați băgat monitorizare pe pe baze salvamar, corect?  

Dl. Angelescu Mihai: Da. 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: De ce aveți nevoie de echipă de intervenție? Că oricum, 

dumneavoastră dacă ajungeți acolo nu știu ce puteți face alceva în plus față de Poliția 

Națională sau de Jandarmerie? 

    Oricum va trebui să apelați la 112. Credeți dumneavoastră că forța de intervenție 

rapidă, cu ghilimelele de rigoare, că știm exact care este eficiența serviciului,                           

că îl avem în subordine. 

     Acum, să nu exagerăm că nu puteți să spuneți că au făcut într-un an de zile pregătire 

că au devenit trupe speciale.  

    Credeți dumneavoastră că eficiența pe care o are în intervenție Poliția Națională                        

sau Jandarmeria este mai slabă decât am avea noi posibilitatea să intervenim?   

Dl. Angelescu Mihai: Nu contest.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Numai puțin. Sunteți de acord că procedurile implică     

apelarea la 112 în caz de un eveniment neplăcut la una din bazele salvamar?  

Dl. Angelescu Mihai: După ce vom fi noi acolo. Întâi forța de reacție rapidă constă               

în această echipă de intervenție. Noi suntem primii care acționează, și după aceea 112.          

112 sunt chemați când noi  nu facem față sau avem alte probleme sau suntem copleșiți.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Și de ce nu sunați fară să vă duceți ? Există și posibilitatea   

ca să nu faceți față când ajungeți acolo. Corect?  

Dl. Angelescu Mihai: Pentru asta suntem creați, domnule Palaz.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Bun, și de ce nu sunați direct la 112 ca să evităm                 

cheltuielile și să se ducă direct Poliția Națională acolo? Și să nu fie nevoie de forță de 

intervenție rapidă și să trimiteți un echipaj normal care să lucreze în ture de la sediul 

Gardienilor Publici. Și să ajungeți odată cu cei de la Poliția Națională.  

   Deci există riscul, asta am vrut să aud, ca să vă duceți și să nu faceți față! Dintr-un 

motiv sau din celălalt. Și atunci mai pierdeți timp sunând la 112.  

    Până la urmă intervenția și eficiența o are Poliția Națională și Jandarmeria. De ce să 

vă mai plătim noi pe dumneavoastră? Când aveți monitorizare și bănuiesc                             

că monitorizarea ați făcut-o permanent ca să aveți cu un băiețel acolo sau cu cine ați 

făcut monitorizarea, nu știu asta sau cu cine faceți monitorizarea, că așa prevede 

monitorizarea, o locație în care să fiți cu ochii în permanență, pe aceste obiective. 

Corect?  

Dl. Angelescu Mihai: Îmi permiteți?  
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Dl. Palaz Claudiu Iorga: Că doar nu facem monitorizare să încuiem undeva aceste 

monitoare într-un birou și să plecăm acasă. Asta înseamnă monitorizare. Să stau cu 

ochii pe ele în permanență.  

Dl.Angelescu Mihai: Permiteți să intervin??  

Dl.Palaz Claudiu Iorga: Asta înseamnă că băiatul care stă cu ochii în monitor,                

când vede ceva suspect acolo, în zonă, că încearcă cineva să bage o cheie, în secunda 

următoare apelează 112. Și eu vă dau soluția de eficiență. De ce să mai plătesc niște 

oameni la intervenție?  

Dl. Gima Stelian:  Domnule Palaz, vă rog frumos, îi permiteți domnului director  să vă 

răspundă?  

Dl.Palaz Claudiu Iorga: Sigur că da, dar punctual! Și să îmi răspundă la ce am întrebat.  

Dl. Angelescu Mihai: Punctual. În primul rând, legea mă obligă să am acest sistem de 

monitorizare și intervenție.  

Dl.Palaz Claudiu Iorga : Corect! 

Dl. Angelescu Mihai : În al doilea rând, dacă apare o efracție sau orice altceva, poate să 

fie și o alarmă falsă, nu poți chema 112 Poliția imediat. Primul care intervine, conform 

legii, suntem noi, echipa de intervenție.  

   Intervenția nu monitorizează numai bazele de salvamari, intervenția este creată să 

monitorizeze toate celelalte obiective ale consiliului județean. Nu este creată tocmai 

pentru aceste obiective, bazele de salvamari.  

   Dar noi suntem primii, conform legii, care trebuie să fim la fața locului. Dacă            

se întâmplă, Doamne ferește!, niște evenimente nefericite, atunci sunăm și cerem                

sprijin la jandarmi, Poliție Locală, Poliție Națională și alte efective de ordine publică.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Am înțeles! Citiți-mi și mie din lege că eu sunt om politic                

și nu știu, unde spune acest lucru că trebuie să asigurăm.  

Dl. Angelescu Mihai: Legea 333/2003.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Articolul! 

Dl. Angelescu Mihai : Nu am exact, că nu știu exact, pe de rost.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Nu îmi spuneți legea dumneavoastră de funcționare, în 

general. Ați făcut niște afirmații mai devreme. Foarte bine, sunt de acord                                 

cu dumneavoastră. 

Dl. Angelescu Mihai: Articolul 2.   

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Vreau să îmi spuneți acest lucru, că necesită prezența 

dumneavoastră și nu a forței naționale.  

Dl. Angelescu Mihai : Domnule Palaz, dacă nu mă înșel, vă rog să verificați, articolul 2 

aliniatul 17. 

Dl. Palaz Claudiu Iorga : Vă rog citiți-l să audă colegii, că suntem oameni politici, noi 

nu avem cunoștințe juridice.  

    Ca să vedem dacă, într-adevăr, afirmația dumneavoastră privind necesitatea 

intervenției, sau nu! prioritatea de a fi prezenți dumneavoastră acolo, față de forțele 

naționale.  

Dl. Angelescu Mihai : În regulă! Am să vă citesc.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga : Că, de fapt, aici ne lovim cap în cap. Pentru că, dacă                

sunând la 112 este prioritară intervenția Poliției Naționale, noi ne ducem acolo ca să ne 
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aflăm în treabă și spunem pe urmă că uite vino să mă ajuți că mă bate cineva,  și ne 

facem și de râs. 

Dl. Gima Stelian:  Domnule Palaz, vă rog! 

Dl. Angelescu Mihai: Nu, este exagerat ceea ce spuneți! Cu tot respectul! 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Citiți-mi articolul de lege prin care mi-ați invocat privind 

necesitatea în ordine cronologică a intervenției dumneavoastră față de forțele de ordine.  

Dl. Angelescu Mihai: Am să vă respect rugămintea și citez: 

   ,,În vederea îndeplinirii obligațiilor prevăzute de legea nr. 333/2003 privind paza 

obiectivelor, bunurilor, valorilor și protecția persoanelor, paza bunurilor și a valorilor 

deținute de autoritățile sau instituțiile publice locale sau județene se poate asigura            

și cu personal contractual angajat al Poliției Locale sau al direcțiilor și serviciilor 

județene de pază, în speță noi, cu respectarea prevederilor legale în vigoare referitoare la 

angajarea, calificarea și atestarea acestor categorii de personal, precum și la îndeplinirea 

atribuțiilor de serviciu ori la instituirea documentelor specifice.  

    Poliția Locală sau serviciile publice destinate asigurării pazei obiectivelor de interes 

județean, în speță noi, asigură servicii de pază a obiectivelor, bunurilor și valorilor                

ori a transporturilor de valori la obiectivele, bunurilor și valorile stabilite prin hotărârea 

consiliului județean,, în speță. 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Corect! 

Dl. Angelescu Mihai : Acum am citit, noi suntem primii, după care vine Poliția Locală! 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Nu, stați ușor! Nu treceți așa! Nu! Ceea ce ați citit 

dumneavoastră înseamnă că aveți obligativitatea să asigurați paza! Este cu totul altceva! 

Dumneavoastră, la ora aceasta, aveți două variante.  

Dl. Angelescu Mihai: Nu este cu totul altceva, domnule consilier. 

Dl. Palaz Claudiu Iorga : Aveți două variante.  

Dl. Angelescu Mihai: Domnule Palaz, serviciile de pază includ și monitorizarea                        

și intervenția.   

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Poate! Poate include și monitorizare sau pază umană.                  

Asta nu înseamnă că dacă vreau pot să am monitorizare sau pază umană.                              

Nu înseamnă intervenție. Eu asta încerc să vă spun dumneavoastră.  

Dl. Angelescu Mihai: Nu, pot să am și pază umană și monitorizare, pot să am și 

intervenție făcută, domnule Palaz.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Pot să am!  

Dl. Angelescu Mihai: Pot să am și am! 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Dar nu înseamnă că este obligatoriu! Dumneavoastră mi-ați 

spus mai devreme că este obligatoriu! 

Dl. Angelescu Mihai: Pentru mine este obligatoriu ceea ce pot.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Pentru dumneavoastră poate să fie obligatoriu ceea ce vreți 

dumneavoastră, să vă duceți și la filme seara! Eu vă spun ce spune legea!  

      Nu am obligativitate, adică nu încercați să ne spuneți nouă acum că avem 

obligativitatea să creem această forță de intervenție. 

      A!, că vreți dumneavoastră, ca să țineți niște oameni, că trebuie plătiți să le găsim           

și lor loc de muncă, că sunt niște obligații pe acolo, unii-alții, verișori, cumnați, rude, 

prieteni, asta este altceva, spuneți pe față. Nu încercați să îmi spuneți altceva decât ați 

afirmat.  
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Dl. Angelescu Mihai: Nu este adevărat! Cu  tot respectul! 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Nu încercați să îmi spuneți altceva decât ați afirmat.  

Dna.Topolov Gianina Ionela: Opinia mea este să nu politizăm situația pentru că aici 

este un consens.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga : Nu politizăm, doamnă, dar eu vreau să spun, am vrut să văd 

ce ce spune legea.   

Dna.Topolov Gianina Ionela: Am înțeles, dar nu facem politică aici, ci încercăm să  

înțelegem de ce avem aceste tarife. De aceea am și discutat pe transparență, nu să facem 

acuzații.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga : Dumneavoastră ați înțeles, din ceea ce a citit colegul că este 

obligativitatea intervenției pe forță rapidă a serviciului de pază al consiliului județean? 

Eu nu am înțeles așa ceva.  

Dna.Topolov Gianina Ionela: Nu, eu nu asta am spus.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Eu nu am găsit cuvintele astea acolo.  

Dna.Topolov Gianina Ionela: Dar nu vorbim de obligativitate, vorbim de politica de 

management a domnului director, pe care noi vrem să o lămurim.   

Dl. Palaz Claudiu Iorga : Care poate să fie și proastă, asta nu înseamnă că dacă a făcut 

forța de intevenție o să cădem toți pe spate toată lumea acum.   

Dna.Topolov Gianina Ionela: Sau poate să nu fie proastă, noi doar vrem să edificăm 

pe toată lumea, pe toți colegii din consiliul județean și să ne lămurim despre această 

situație. 

Dl. Palaz Claudiu Iorga : Asta este părerea dumneavoastră. Doamnă, îi luați apărarea, 

nu poate să vorbească singur? 

Dna.Topolov Gianina Ionela: Dar nu îi luăm apărarea, v-am rugat doar să nu politizați.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga : Nu politizez, vreau doar să mă lămuresc.  

Dna.Topolov Gianina Ionela: Vreau doar să clarificăm.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga:Am ridicat anumite probleme. Vreau să mă lămurească,            

cu un citat din lege. 

Dna.Topolov Gianina Ionela: Ridicați alte probleme. 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Dacă nu îmi spunea din lege, că legea prevede în mod 

obligatoriu, nu interveneam.  

       A spus în lege lucrul acesta și atunci este simplu. De ce afirmația făcută                               

,,că suntem obligați să avem această forță de intervenție,, nu este prevăzută în lege?                                 

Ca prezența consiliului județean să fie neapărat prima la fața locului.   

Dna.Topolov Gianina Ionela: Am și eu o întrebare, acum dacă tot discutăm.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Am încercat să facem o economie, doamnă.  

Dna.Topolov Gianina Ionela: Când erați dumneavoastră de ce nu se suna la 112? Când 

erați vicepreședinte al consiliului județean?  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Uite că ați venit dumneavoastră acum pregătiți.  

Dna.Topolov Gianina Ionela: Haideți să clarificăm situația.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Doamnă, mă certați? Nu înțeleg acum. Mă lăsați să vorbesc?  

Dna.Topolov Gianina Ionela: Nu. Nu vă cert, nu vă explic și încerc să clarific 

lucrurile. 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Domnule vicepreședinte, pot interveni sau nu? 

Dna.Topolov Gianina Ionela:Vă rog.  
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Dl. Palaz Claudiu Iorga: Pe rând. Ședința asta se transformă în haos?  

Dna.Topolov Gianina Ionela: Nu transformăm în haos, dumneavoastră transformați             

în haos. Noi încercăm să aducem clarificări și să înțelegem.  

Dl. Gima Stelian: Doamna Topolov, am și eu o rugăminte.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Încerc să fac economie la bugetul județului.  

Dl. Gima Stelian: Domnule Palaz, am o rugăminte, a fost o solicitare a dumneavoastră 

din punct de vedere juridic, da? Domnul director are un proiect de management pe care 

l-a prezentat. Dumneavoatră ați spus la un moment dat... 

Dna.Topolov Gianina Ionela: Domnule Gima, vă rog să cereți vot.  

Dl. Gima Stelian: Uitați, haideți să, și cu asta o să închidem, avem articolul 4, care 

spune în felul următor: ,,răspunderea pentru luarea măsurilor de asigurare a pazei  

bunurilor și valorilor deținute ca orice titlu revine conducătorilor  unităților prevăzute    

la articolul 2, aliniatul 1,, 

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Normal! 

Dl. Gima Stelian: Ca atare, mulțumindu-vă foarte mult vom trece la vot.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Da.  

Dl. Gima Stelian: Așteptăm pe doamna Constantinescu Mariana și pe domnul Nedelcu 

Edward Ilyus să-și exercite dreptul de vot.  

Rezultat vot: Proiect de hotărâre aprobat cu 19 de voturi pentru, 9 voturi împotrivă  și 8 

abțineri. Mergem mai departe.  

 

18.Proiect de hotărâre nr.279/06.12.2021 privind componența Echipei Intersectoriale 

Locale în domeniul prevenirii și combaterii exploatării copiilor prin muncă, a violenței 

asupra copilului și a violenței în familie. 

    Dacă nu sunt întrebări am să vă rog frumos să trecem la vot! 

Rezultat vot: Proiect de hotărâre aprobat cu 33 de voturi pentru și 2 abțineri.                        

Vă mulțumesc!  

 

19.Proiect de hotărâre nr. 280/06.12.2021 privind rectificarea bugetului de venituri                

și cheltuieli și a listei de investiții pe anul 2021, pentru Spitalul Clinic Județean                         

de Urgență "Sf. Apostol Andrei" Constanța. 

     Sunt întrebări?  Dacă nu, vot, vă rog frumos! 

Rezultat vot: Proiect de hotărâre aprobat cu 28 de voturi pentru, 1 vot împotrivă  și 7 

abțineri.  

                                                        
20.Proiect de hotărâre nr.281/06.12.2021 privind rectificarea bugetului de venituri și 

cheltuieli pe anul 2021, pentru Centrul Școlar pentru Educație Incluzivă "Delfinul" 

Constanța. 

   Sunt întrebări?  Dacă nu, vot, vă rog frumos! 

Rezultat vot: Proiect de hotărâre aprobat cu 28 de voturi pentru și 8 abțineri.                         

 

21.Proiect de hotărâre nr.282/06.12.2021 privind aprobarea modificării Hotărârii 

nr.264/27.11.2015 privind aprobarea Strategiei de tarifare/ Mecanismul de tarifare 

practicat de operatorul S.C.RAJA S.A. pentru perioada 2021-2029. 

   Sunt întrebări?  Dacă nu, vot, vă rog frumos! 
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Rezultat vot: Proiect de hotărâre aprobat cu 23 de voturi pentru, 5 voturi împotrivă  și 7 

abțineri.                         

 

22. Proiect de hotărâre nr.283/06.12.2021 privind rectificarea Bugetului de venituri                  

și cheltuieli pe anul 2021 pentru Unitatea de Asistență Medico-Socială Agigea. 

    Întrebări la acest proiect de hotărâre?  Dacă nu, vot, vă rog frumos! 

Rezultat vot: Proiect de hotărâre aprobat cu 27 de voturi pentru  și 8 abțineri.                        

Vă mulțumesc frumos!  

                                               

23.Proiect de hotărâre nr.285/06.12.2021 privind rectificarea bugetului de venituri şi 

cheltuieli pe anul 2021, pentru Centrul Școlar pentru Educație Incluzivă „Maria 

Montessori” Constanţa. 

    Sunt întrebări?  Dacă nu, vot, vă rog frumos! 

Rezultat vot: Proiect de hotărâre aprobat cu 27 de voturi pentru și 7 abțineri.                         

                                                     

24.Proiect de hotărâre nr.286/06.12.2021 privind rectificarea bugetului de venituri                

și cheltuieli pe anul 2021, pentru Centrul Școlar pentru Educație Incluzivă "Albatros" 

Constanța. 

   Dacă nu sunt întrebări, vot, vă rog frumos! 

Rezultat vot: Proiect de hotărâre aprobat cu 28 de voturi pentru și 7 abțineri.                        

Vă mulțumesc!  

                                                           

25.Proiect de hotărâre nr. 287/06.12.2021 privind rectificarea Bugetului de Venituri               

și Cheltuieli pe anul 2021, pentru Muzeul de Istorie Națională și Arheologie Constanța. 

   Dacă nu sunt întrebări, vom trece la vot! 

Rezultat vot: Proiect de hotărâre aprobat cu 27 de voturi pentru și 9 abțineri.                         

                                                           

26.Proiect de hotărâre nr.288/06.12.2021 privind rectificarea Bugetului de Venituri                

și Cheltuieli și a Programului de Evenimente Culturale, pe anul 2021, pentru Centrul 

Cultural Județean Constanța "Teodor T. Burada". 

   Vot, vă rog, dacă nu sunt întrebări! 

Rezultat vot: Proiect de hotărâre aprobat cu 27 de voturi pentru și 8 abțineri.                        

Vă mulțumesc!  

                                                            

27. Proiect de hotărâre nr.289/06.12.2021 privind rectificarea Bugetului de Venituri   și 

Cheltuieli și modificarea Listei de investiții ale Direcției Generale de Asistență Socială și 

Protecția Copilului Constanța, pe anul 2021. 

   Întrebări?  Vot, vă rog! 

Rezultat vot: Proiect de hotărâre aprobat cu 28 de voturi pentru  și 7 abțineri.                         

                                                            

28.Proiect de hotărâre nr.290/06.12.2021 privind modificarea bugetului total al 

proiectului ”Închiderea Complexului de Servicii Comunitare Orizont”. 
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   Întrebări pentru acest proiect? Vot, vă rog frumos! 

Rezultat vot: Proiect de hotărâre aprobat cu 26 de voturi pentru, 1 vot împotrivă                      

și 8 abțineri.   

                                                            

29.Proiect de hotărâre nr.291/06.12.2021 privind modificarea bugetului total al 

proiectului ”Închiderea Centrului de Plasament Delfinul”. 

     Dacă nu sunt întrebări vă voi ruga să trecem la vot! 

Rezultat vot: Proiect de hotărâre aprobat cu 26 de voturi pentru, 1 vot împotrivă                      

și 8 abțineri.   

                                         

30.Proiect de hotărâre nr.292/06.12.2021 privind rectificarea Bugetului de Venituri                

și Cheltuieli al Județului Constanța pe anul 2021.  

     Întrebări?  Vot, vă rog! 

Rezultat vot: Proiect de hotărâre aprobat cu 26 de voturi pentru, 2 voturi împotrivă                 

și 5 abțineri. Mulțumesc!  

                                                      

31.Proiect de hotărâre nr. 293/06.12.2021 privind trecerea unui bun imobil (teren 

+construcție), identificat cu număr cadastral 12677, din domeniul public  al Județului 

Constanța în domeniul public al Municipiului Medgidia. 

    Întrebări?  Dacă nu, am să vă rog să trecem la vot! 

Dl. Filipescu Răzvan: Domnule președinte! 

Dl. Gima Stelian: Da, vă ascult, domnule Filipescu.  

Dl. Filipescu Răzvan: Am citit și știu că, într-adevăr terenul a fost trecut în 

administrarea Primărei Municipiului Medgidia în 2017.  

   Eu am fost, l-am văzut. Vreau să zic că muzeul este închis la ora actuală, este într-o 

stare destul de jalnică, neîngrijit, grad mare de uzură inclusiv pe partea                                  

de acoperiș, ceea ce înseamnă că Primăria Municipiului Medgidia nu prea                            

s-a preocupat în ultimii 5 ani de zile. Acum am văzut că solicită transferul în 

administrarea sa.  

    În același timp, știu că la nivelul județului Constanța există această strategie de 

dezvoltare durabilă, care vizează dezvoltarea turismului și a culturii la nivelul                    

județului Constanța.  

    Știu că Muzeul de Artă Constanța are o secție la Topalu care gestionează Muzeul de 

Artă Topalu ,,Dinu și Sevasta Vintilă,, care este extraordinară și care, la fel ca și Muzeul 

de la Medgidia dețin colecții de pictură, de sculptură, de ceramică românească, în 

special dobrogeană.  

     Vreau să vă întreb dacă s-a analizat acest transfer și din punct de vedere al strategiei 

viitoare la nivelul județului Constanța și dacă  considerați că este mai bine                              

să gestioneze Primăria Municipiului Medgidia care în ultimii 5 ani nu s-a preocupat de 

nimic sau să integrăm acest muzeu la fel ca și cel de la Topalu într-o strategie culturală 

la nivelul județului și să fie gestionat la fel ca și cel de la Topalu, de către Muzeul de 

Artă? Vă mulțumesc mult.     

Dl. Gima Stelian: Legat de acest proiect pot să vă spun că administrarea acestui muzeu 

a fost dată pe un termen foarte scurt.  
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   S-a cerut inițial proprietatea, nu s-a întâmplat acest lucru, administrarea a fost                 

acordată pentru un termen foarte scurt, tocmai de aici această decizie de a returna 

clădirea către U.A.T. Municipiul Medgidia.  

   Cu ajutorul colegilor de la juridic înapoiem, dăm proprietatea acestei clădiri 

Municipiului Medgidia pentru a avea posibilitatea să acceseze fonduri europene                      

în speranța reabilitării întregii clădiri.  

Dl. Filipescu Răzvan: Știu, dar avem încredere mai mult în Primăria Municipiului 

Medgidia care știm că nu a făcut nimic în ultimii 5 ani de zile sau în noi, prin Direcția 

Generală Administrarea Domeniului Public și Privat sau prin Direcția Generală de 

Proiecte ca să facem un proiect? 

Dl. Gima Stelian: Nu este vorba de încredere, ci să integrăm! 

Dl. Filipescu Răzvan: Ideea era că, acest muzeu fiind la fel ca cel de la Topalu,                  

cred că ar fi putut să fie integrat într-un circuit turistic, la nivelul județului pentru                         

că eu cred că mai bine gestionăm noi o strategie la nivelul județului, decât Primăria 

Municipiului Medgidia, care să fiu sincer, nu vreau să fac politică pe acest subiect, dar, 

efectiv a neglijat această clădire timp de 5 ani de zile.  

Dl. Gima Stelian: Domnule Filipescu, voi reveni la prima parte a declarației 

dumneavoastră, aceea de a avea încredere. Nu se pune în discuție dacă avem sau nu 

încredere în Primăria Municipiului Medgidia.  

     Doamna Secretar General al Județului, venind din acest municipiu și fiind Secretarul 

Primăriei Municipiului Medgidia, îmi solicită acordul de a vă răspunde la această 

întrebare pentru a vă oferi mai multe clarificări.  

Dl. Filipescu Răzvan: Vă rog frumos. Mulțumesc.  

Dra. Geafar Nesrin:  Bună ziua. Anterior acestui proiect de hotărâre a existat o 

hotărâre de consiliu județean prin care ni s-a dat în administrare imobilul Muzeul de 

Arta “Lucian Grigorescu” pe o perioadă de 5 ani de zile.  

   Unitatea administrativ teritorială solicitase proprietatea în vederea obținerii de fonduri  

europene și reabilitării.  

   Deoarece termenul a fost foarte scurt, hotărârea consiliului județean de administrare 

nu a putut produce efecte juridice nefiind încheiat nici măcar un protocol de predare 

primire în vederea administrării, umând a fi reluate discuțiile pentru a fi obținut acest 

imobil care se află pe raza teritorială a unității administrativ teritorială a Municipiului 

Medgidia în proprietate. 

   Deci nu a existat nici un mandat de administrare în sarcina unității administrativ 

teritorială a Municipiului Medgidia. Cred că am lămurit cât de cât.  

Dra.Geafar Nesrin: Domnule Filipescu, dacă declarația doamnei Secretar General al 

Județului Geafar Nesrin v-a mulțumit? V-a răspuns corespunzător ? 

Dl. Filipescu Răzvan: Am înțeles ce a spus doamna Secretar.  

     Ideea era dacă ne ocupăm noi, la nivel de județ si facem o strategie culturală care să 

cuprindă și acest muzeu sau lăsăm decizia la nivelul unității administrativ teritorială 

Municipiul Medgidia? Eu o să votez ca atare.  

Dl. Gima Stelian: Cred că se poate merge într-un parteneriat. Domnișoara Secretar îmi 

spune că  fiind amplasat pe raza unității administrativ teritorială Municipiul Medgidia 

este mult mai ușor de obținut și este mult mai ușor să fie reabilitată această clădire.   
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Dl. Filipescu Răzvan: Așa este și cu cel de la Topalu și este gestionat de Muzeul de 

Artă Constanța deși se află la distanță.  

Dna Bercaru Nicoleta: Muzeul de la Topalu aparține de Muzeul de Artă și Muzeul de 

Artă aparține consiliului județean.  

Dl. Filipescu Răzvan: Tocmai asta v-am spus și eu. Și de ce nu ar fi gestionat și 

Muzeul de la Medgidia tot de Muzeul de Artă?  

Dna Bercaru Nicoleta: Dacă aparține Primăriei Municipiului Medgidia.   

Dl. Filipescu Răzvan: Ei dețin sunt similare din punct de vedere al colecțiilor pe care le 

gestionează. Este un petec de istorie acolo, Dobrogea.  

    Eu am fost să le văd acolo, mai puțin la cel din Medgidia unde nu am putut, nu am 

reușit. De aceea vă zic. Adică ori avem o abordare integrată, există varianta să mergem 

și pe asta, nu am nimic împotrivă dar în același timp există și varianta să avem  o 

abordare de realizare a unui circuit integrat cu o valoare turistică la nivelul județului 

nostru gestionată de Muzeul de Artă.  

Dra. Geafar Nesrin : Acest muzeu a fost o secție a Muzeului de Artă, ca să știți.                     

Și nu a fost o entitate de sine stătătoare, nu mai produce nici o activitate  pentru că nu 

mai există posibilitatea fizică și nici forță de muncă nu se poate angaja să se facă naveta, 

nici paza nu poate fi asigurată.  

Dna Bercaru Nicoleta: Și dacă preia Primăria Municipiului Medgidia?  

Dra. Geafar Nesrin : Dacă preia Primăria Municipiului Medgidia își va da interesul                  

ca și proprietar să asigure toate diligențele privind păstrarea și conservarea bunului 

imobil care există și care reprezintă un muzeu în centrul Municipiului Medgidia și este 

interesul lor.   

Dna Bercaru Nicoleta: Cum cu forță de muncă? Dacă preia Primăria Municipiului 

Medgidia nu tot trebuie să se facă naveta? Să plece omul de la Constanța la Medgidia?  

Dra. Geafar Nesrin :Cum să plece omul? Pentru că fiind proprietarea Municipiului 

Medgidia și atunci Municipiul Medgidia se va organiza conform dreptului pe care îl va 

deține.  

Dna Bercaru Nicoleta: Același lucru poate să îl facă și consiliul județean. Nu asta 

spune domnul consilier.  

Dra. Geafar Nesrin : Dacă putea să facă, nu a făcut până acum acest lucru.  

Dna Bercaru Nicoleta: Doamne Dumnezeule! Deci sunteți de un an și un pic acolo. 

Faceți! 

Dra. Geafar Nesrin : Ducem discuția într-o altă manieră. Vă mulțumesc frumos! 

Dl. Gima Stelian: Haideți să trecem atunci la vot. Vot vă rog, pentru proiectul acesta! 

Rezultat vot: Proiectul de hotărâre nr. 293 nu a întrunit numărul de voturi.                              

Avem 22 de voturi pentru, 1 vot împotrivă și 11 abținereri.                         

                                                            

32.Proiect de hotărâre nr. 294/07.12.2021 privind rectificarea Bugetului de venituri și 

cheltuieli pe anul 2021 de la Complexul Muzeal de Științe ale Naturii Constanța. 

    Dacă nu sunt întrebări am să vă rog frumos să trecem la vot! 

Rezultat vot: Proiect de hotărâre aprobat cu 26 de voturi pentru, 1 vot împotrivă și 6 

abțineri. 
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33.Proiect de hotărâre nr. 295/07.12.2021 privind rectificarea Bugetului de Venituri și 

Cheltuieli și a Listei de investiții pe anul 2021, pentru Teatrul de Stat Constanța. 

    Întrebări?  Dacă nu, vot, vă rog!  

     Dacă nu puteți vota am să am rugămintea să vă deconectați, să vă conectați.                  

Dacă nici atunci nu reușiți vom lua act de votul dumneavoastră pe whatsapp sau în 

format audio.  

Rezultat vot: Proiect de hotărâre aprobat cu 26 de voturi pentru, 1 vot împotrivă                     

și 6 abțineri. 

                                                            

34.Proiect de hotărâre nr. 296/07.12.2021 privind rectificarea Bugetului de venituri și 

cheltuieli pe anul 2021, de la Teatrul pentru Copii și Tineret Constanța "Căluțul de mare". 

     Dacă nu sunt întrebări vă rog frumos să trecem la vot! 

Rezultat vot: Proiect de hotărâre aprobat cu 26 de voturi pentru, 1 vot împotrivă                      

și 7 abțineri. 

                                              

35.Proiect de hotărâre nr. 297/07.12.2021 privind modificarea poziției 9 a Anexei la 

HCJC nr. 198/29.09.2021. 

     Vot, vă rog ! 

Rezultat vot: Proiect de hotărâre aprobat cu 28 de voturi pentru și 5 abțineri.                        

Vă mulțumesc frumos!  

                      

36. Proiect de hotărâre nr. 298/07.12.2021 privind rectificarea bugetului de venituri și 

cheltuieli pe anul 2021 și modificarea listei de investiții, pentru Centrul Județean de 

Resurse și de Asistență Educațională Constanța. 

     Dacă nu aveți întrebări, dragi colegi vom trece la vot! 

Rezultat vot: Proiect de hotărâre aprobat cu 23 de voturi pentru și 8 abțineri.                        

Vă mulțumesc frumos!  

 

37. Proiect de hotărâre nr.299/08.12.2021 privind constituirea dreptului de administrare 

asupra unui bun imobil, proprietate publică a județului Constanța, în favoarea Teatrului      

de Stat Constanța. 

    Dacă nu sunt întrebări, vot, vă rog ! 

Rezultat vot: Proiect de hotărâre aprobat cu 33 de voturi pentru și 1 abținerere.                        

Vă mulțumesc!  

 

38.Proiect de hotărâre nr. 300/08.12.2021 privind aprobarea transmiterii                           

unei solicitări Primăriei Municipiului Constanța pentru efectuarea demersurilor                  

necesare privind trecerea unui bun imobil, identificat cu nr.cadastral 24685, proprietate 

publică a Municipiului Constanța, din domeniul public al U.A.T. Municipiul Constanța                        

în domeniul public al U.A.T. Județul Constanța. 

    Dacă nu aveți întrebări, vot, vă rog ! 

Rezultat vot: Proiect de hotărâre aprobat cu 31 de voturi pentru  și 2 abțineri.                        

Vă mulțumesc frumos!  
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39.Proiect de hotărâre nr.301/10.12.2021 privind repartizarea pe unităţi administrativ-

teritoriale a unor sume din cote defalcate din impozitul pe venit, încasat suplimentar                             

în anul 2021, pentru susţinerea programelor de dezvoltare locală, pentru susţinerea 

programelor de infrastructură care necesită cofinanţare locală, precum şi pentru 

cheltuielile de funcţionare pe care unităţile administrativ-teritoriale din judeţ, în mod 

justificat, nu le pot finanţa din veniturile proprii şi din sume defalcate din taxa pe 

valoarea adăugată pentru echilibrarea bugetelor locale. 

    Dacă nu aveți întrebări, vot, vă rog frumos și pentru acest proiect! 

Rezultat vot: Proiect de hotărâre aprobat cu 29 de voturi pentru, 2 voturi împotrivă               

și 3 abțineri.             

             

      Dragi colegi, mulțumindu-vă foarte mult pentru timpul acordat și pentru răbdarea 

de care ați dat dovadă vă doresc o după amiază plăcută în continuare și o zi bună!                 

Vă mulțumesc. La revedere! 

 

     

  

Președinte,  

Mihai Lupu 

 

 

 

 

      Secretar General al Județului,  

                Nesrin Geafar 

 

 

     Întocmit,  

                                                                                                    Lidia Pîrvu 


